
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 17. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 53
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v. (Byggeskadefonds-
dækning af renovering af almene boliger m.v.).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 7
Med lovforslaget foreslås, at den nye afdeling for renoveringer i Byggeskade-
fonden kan opkræve løbende bidrag fra samtlige renoveringsprojekter, som er
omfattet af fonden, hvis det er nødvendigt til dækning af fondens udgifter. Vil
ministeren redegøre for, hvor ofte og i hvilket beløbsomfang i alt og for den
enkelte bolig der bidrager, som den nuværende Byggeskadefondens afdeling
for nybyggeri har opkrævet disse løbende bidrag under de nugældende regler?
Herunder bedes redegjort for opkrævninger i fastepriser år for år fra fondens
oprettelse og frem til og med 2009?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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